
Youth Announcements 

Children Info. (Nursery – 5th Grade) 

10/26/2025  Series: 2 Corinthians: A Grand Exercise in Missing the Point 
The Unadorned Gospel 

2 Cor. 4:1-6 
10/26/2025 Announcements 

Upcoming Service 

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors. Please use 
our online welcome form (QR Code) to fill in your information and  

     prayer requests, OR just speak with one of 
     our church leaders. Then drop by the Welcome  
     Room after service to pick up a newcomer gift bag                                 
     and get connected.  
2. Daylight saving time will end on 11/2. Please put your clocks back one hour. 
3. Please bring your friends to join us at the annual RCCC Fall Festival is on Oct 31st at 7:00 pm. 

There will be games, music, crafts, food, and of course candies!  
4. The Annual Congregational Meeting will take place on Sunday, November 16, 2025, from 10:50 

AM to 11:20 AM in the Building A Sanctuary. During the meeting, church members will review 
ministerial and financial reports, and the 2026 Church Operations budget. Members will also vote 
on key matters, including the budget, new deacon candidates, contract renewals for Pastor Tim 
Chau and Mike Liu, and Pastor Chau’s full voting status on the Church Council. Voting will be 
available in person at the polling station, open from 9:00 AM to 1:00 PM, or by 

     proxy. Requests for proxy voting must be submitted by Wednesday, November 12, via email to 
CC Secretary Eric Yip at raleighccc.secretary@gmail.com, with your chosen proxy copied on the 
email. Additionally, a Budget Q&A Session is scheduled for next Sunday, November 2, from 
1:15 PM to 2:15 PM at the Building A 2 nd floor 4-flex Room. For further information, please 
check your emails. 

5. There are books donated by brothers and sisters and displayed outside the church library. 
Please feel free to review and take the books you like from now until the end of October.  

6. 2025 Operation Christmas Child Shoebox Collection Goal – Please help us reach our goal of mak-
ing 425 gift-filled shoeboxes (300 in-person; 125 online) this year.  At this time, new gift items/
supplies are needed to make the 300 in-person shoeboxes.  A list of the needed items can be 
found in today's bulletin.  Please place new gift items/supplies in the collection containers near 
the elevator by October 31 if possible.  Our Shoebox Packing Night is Friday, November 14.  If you 
would like to help with the shipping costs of the shoeboxes, you can place your donation in the 
Operation Christmas Child Offering Box located on the Youth Table in the lobby.  Please make 
checks payable to Samaritan's Purse. 

7. Ladies are you looking for a group to connect with? Join the Women's Morning Fellowship eve-
ry Tuesday Morning from 10:30am - 12noon for a time of devotion, sharing and prayer. Inter-
ested? Contact Sherry Dodson at sherrycdodson@yahoo.com. 

8. Would you like to go deeper with God and experience a personal revival? Come to Seeking Him 
Women's Bible study, meet together with other ladies weekly on Thursdays from 6:30-8pm. 
They use the book “Seeking Him” to help us examine ourselves in light of Scripture. Interested in 
joining? Call or text Christine Oentung (919) 360-3536 for more info.   

9. Men’s Prayer and Fellowship Group will meet the 2nd and 4th Thursdays each month. The 
group will focus on: fellowship to share experiences from our daily lives/walks with Christ, prayer 
to strengthen brothers as Godly men and leaders, and scripture applications for our personal 
lives. Questions? Contact Kenn Dodson, kennrdodson@gmail.com 

10. The Brews10 Midweek group (Hebrews 10:24-25) meets every Tuesday from 7pm to 9pm in 
the Building B 5-Flex for snacks, fellowship, and discussion regarding the past Sunday's sermon. 
Bring your own dinner, or feel free to come just for snacks. For questions, please reach out to 
Victor Chen at victor.c.7799@gmail.com 

11. SS Class: Rooted Sunday school is in a study of 1 Thessalonians. The  letter instructs us to con-
tinue to grow in godliness, founded on the unwavering  hope in Christ’s redeeming work and His 
return. Rooted leans toward deepening our understanding of and trust in Scripture, and applica-
tion to our lives today. Questions? Contact Emory Chao (emorychao@fastmail.com). 

12. SS Class: Flourishing Sunday school is in a study Apologetics: How to  Share Faith Without Being 
Sorry. This class is advanced, even academic  level studies that dig deep into intertextual studies 
and implicational theology. Questions? Contact Rob Stansberry (robthestans@gmail.com). 

13. SS Class: New Life, Are you new to your faith or interested in finding out what Christianity is all 
about? New Life is designed for “seekers” and new believers and will walk through the most 
basic Gospel truth. Please reach out to Anne Johnson if you are interested. 

14.The church started the ESL (English as a Second Language) and MSL (Mandarin as a Second 
Language) classes. Interested students and teachers, please contact Alissa 
(AlissaLC80@gmail.com) for MSL, Candice (cwongnj1@gmail.com) for ESL. 

11/2/2025                                                                                    Pastor Rob           

1. The children's department provides in-person Sunday classes from 
Preschool to Grade 5. Looking forward to seeing your children . 

    The location is in the old building, and the courses are as follows: 
     In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am 

   In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am –   12:30pm 
     AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm 
2. Registration for Awana 2025-2026 is now open. 

Please email chidren@raleighccc.onmicrosoft.com if 
you have any questions or concerns. 

3. Please bring your friends to join us at the annual 
RCCC Fall Festival is on Oct 31st at 7:00 pm. There 
will be games, music, crafts, food, and of course candies!  

1. This Friday's Youth Group—We will not have Youth Group on this 
Friday, October 31.  We will be helping/serving at the Fall Festival.  
Join us again for Youth Group on this Friday, November 7, from 
7:30-9:30 p.m.   

2. Wednesday Youth Prayer—Join us for Prayer on this Wednesday, 
October 29, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom. 

3. Fall Festival - Youth Co-Workers Needed—We need your help 
with this year's Fall Festival on Friday night, October 31.  Sign up to 
get involved and help with this wonderful ministry to our children 
- and outreach to new families with children.  

4. 2026 M-Fuge Youth Mission Trip - June 29-July 3 - Regent Univer-
sity - Virginia Beach, VA—The registration form and church waiver 
form are on the Youth Table next to the elevator in the main 
church lobby.  A non-refundable $125 deposit check is required at 
the time you submit your registration form and church waiver 
form.  This deposit will secure your spot on this trip.  The total cost 
for this camp is $454.74, which includes the $125 non-refundable 
deposit.  The deadline to register for this camp is Sunday, January 
11.  We have spaces for up to 30 students to participate in this 
coming summer's mission trip.  Please submit forms and checks to 
Pastor Jerry  

5. Youth Sunday School Classes—Join us in person for Youth Sunday 
School every Sunday, from 9:30-10:45 a.m. for worship, prayer, 
and Bible study.  



青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

10/26/2025 華語堂陳百鍊傳道 
證道題目  

在困境中看到神 

但以理書 1:1-21 
 

10/26/2025       報  告  

 

 

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表 格填寫您的資料和需要代
禱的事項。我們會儘快與您聯繫。 鏈接如下 https://www.raleighccc.org/main/contact
-us/ 

2. 兒童事工請邀請您的朋友來參加我們一年一度的 RCCC Fall Festival ，時間為 

10/31 晚上 7:00。有遊戲、音樂、手工藝、食物，當然還有糖果！ 

3. 11 月 2 日是日光能源節約時間終止，請記得在週六 11 月 1 日晚上將您的時
鐘調慢一個小時。 

4. 新的秋季(9/7-11/30)華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm) , 已經開始。課程如

下:                                                                                              (1) 福音班 （約翰福

音）A122 教室  (2) 新約概覽 (下)  A213 教室                        (3) 士師記  A206 教室    

(4)   哥林多前書  A200 教室    

5. 年度會員大會將於星期日 11 月 16 日上午 10:50 至 11:20 在 A 樓大禮堂舉行。會

議期間，教會會員將可聆聽教會事工、財務報告、以及 2026 年教會營運預算

案，並對重要事項進行投票，包括預算案、新執事候選人、周偉添牧師和劉寅巖

的合約續約，以及周牧師在教會議會中的投票權。投票可於上午 9:00 至下午

1:00 在教會的投票站親自進行，或透過代理人投票。代理人投票的申請必須於

2025 年 11 月 12 日(星期三)前透過電子郵件提交教會議會秘書葉錦波 

    raleighccc.secretary@gmail.com，並抄送你選擇的代理人(即有權代你投票的會

員)。此外預算案問答會將於 11 月 2 日(下星期日)下午 1:15 至 2:15 在 A 樓 2 樓 4

-flex Room 舉行，詳細資料請查閱你的電子郵件。 

6. 2025 年 Operation Christmas Child 鞋盒收集目標—虔誠地考慮幫助我們實現今年

製作 425 個裝滿禮物的鞋盒（300 個實體鞋盒； 125 個線上鞋盒）的目標。我們

目前需要新的禮品/用品來製作 300 個實體鞋盒的清單，夾在今天的週報。 如果

可以的話，請於 10 月 31 日之前將新的禮品/用品放入電梯附近的收集容器中。 

我們的鞋盒包裝之夜是 11 月 14 日星期五。 如果您想幫助支付鞋盒的運費，您

可以將捐款放入位於大堂青少年桌的 Operation Christmas Child 的奉獻箱裡。 支

票抬頭請寫“Samaritan's Purse”。 

7. 教會圖書館外走廊陳列了弟兄姊妹捐贈的中英文圖書，從今日起至十月底，歡迎

大家自由瀏覽與拿取。 

8. RCCC 弟兄生活群將於 11 月 15 日星期六早上 9:00- 11:00 在教會 A 樓 122 舉行實

體聚會。有早餐供應甜甜圈，果汁，咖啡。歡迎主內弟兄及牧師傳道執事們參

加,指教,並討論。本次聚會的主題為[ 十字架的由來,歷史，及啟示 ]，我們也將對

當代末世現象及觀察有所討論。請代禱，並準備參加。 

9. ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) - 有興趣

的學生，MSL 請聯繫 Alissa ( 646-404-7032) ; ESL 請聯繫 Candice ( 201-682-4574) 

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。

期待您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 

    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 

    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm                  

    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 

2. 2025-2026 年 Awana 報名現已開放。如果您有 

    任何問題或疑慮，請發送電子郵件至
children@raleighccc.onmicrosoft.com 

   3. 兒童事工請邀請您的朋友來參加我們一年一度的 RCCC                      

Fall Festival ，時間為 10/31 晚上 7:00。有遊戲、音樂、手工藝、

食物，當然還有糖果！ 

1. 週五青少年聚會–  這週五 10/31 沒有青少年團契，我們會幫忙/服事
Fall Festival。歡迎參加 11/7 星期五晚上 7:30-9:30 青少年團契。  

2. 週三青少年禱告會 —  歡迎參加 10 月 29 日週三 7:00 –7:40PM 經由
Zoom 舉行的青少年禱告會。 

3. Fall Festival—需要青少年同工—我們需要您在 10 月 31 日星期五晚
上舉辦今年的 Fall Festival 幫忙。 報名參與並幫助我們孩子這項美
妙事工 - 並外展有孩子的新家庭。 

4. 2026 年 M-Fuge 青少年宣教之旅 - 6 月 29 日至 7 月 3 日 -  Regent 

University  - Virginia Beach, VA  - 報名表和責任豁免表位於 A 樓大
廳電梯旁的青少年桌上。 提交報名表和責任豁免表時，需同時交不
可退還的 $125 保證金支票。 這筆保證金將確保你在這次旅行中的
位置。 該營地的總費用為 $454.74 ，其中包括 $125 的不可退還保證
金。 報名參加本次夏令營的截止日期是 1 月 11 日星期日。 我們有
最多可容納 30 名學生參加今年夏天的宣教之旅。  

5. 新的青少年主日學— 我們新的青少年主日學課程已開始。 歡迎參加
每個週日上午 9:30-10:45 青少年主日學，我們一起敬拜、祈禱和查
經。 

 

日期 國語 粵語 英語 

11/2/2025 Rob 牧師 周偉添牧師  



青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

10/26/2025 粵語堂梁廷益牧師  
證道題目  

喜樂的保障 

腓立比書 3 ： 1-11 
 

10/26/2025       報  告  

 

 

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表 格填寫您的資料和需要代
禱的事項。我們會儘快與您聯繫。 鏈接如下 https://www.raleighccc.org/main/contact-us/ 

2. 兒童事工請邀請您的朋友來參加我們一年一度的 RCCC Fall Festival ，時間為 

10/31 晚上 7: 00。有遊戲、音樂、手工藝、食物，當然還有糖果！ 
3. 11 月 2 日是日光能源節約時間終止，請記得在週六 11 月 1 日晚上將您的時鐘調

慢一個小時。 
4. 秋季粵語成人主日學課程 (9/7– 11/30):  
    1) 福音班: 老師梁國生 (Kurt),黃碧音 (Winnie), 林雪麗 (Laura)，教會 134 室。2) 民數記 

~ 漂流教室 : 李麗雲 / 周鏡華 (助教)   204 室 
5. 年度會員大會將於星期日 11 月 16 日上午 10:50 至 11:20 在 A 樓大禮堂舉行。會

議期間，教會會員將可聆聽教會事工、財務報告、以及 2026 年教會營運預算

案，並對重要事項進行投票，包括預算案、新執事候選人、周偉添牧師和劉寅巖

的合約續約，以及周牧師在教會議會中的投票權。投票可於上午 9:00 至下午

1:00 在教會的投票站親自進行，或透過代理人投票。代理人投票的申請必須於

2025 年 11 月 12 日(星期三)前透過電子郵件提交教會議會秘書葉錦波 

    raleighccc.secretary@gmail.com，並抄送你選擇的代理人(即有權代你投票的會

員)。此外預算案問答會將於 11 月 2 日(下星期日)下午 1:15 至 2:15 在 A 樓 2 樓 4

-flex Room 舉行，詳細資料請查閱你的電子郵件。 

6. 2025 年 Operation Christmas Child 鞋盒收集目標—虔誠地考慮幫助我們實現今年

製作 425 個裝滿禮物的鞋盒（300 個實體鞋盒； 125 個線上鞋盒）的目標。我們

目前需要新的禮品/用品來製作 300 個實體鞋盒的清單，夾在今天的週報。 如果

可以的話，請於 10 月 31 日之前將新的禮品/用品放入電梯附近的收集容器中。 

我們的鞋盒包裝之夜是 11 月 14 日星期五。 如果您想幫助支付鞋盒的運費，您

可以將捐款放入位於大堂青少年桌的 Operation Christmas Child 的奉獻箱裡。 支

票抬頭請寫“Samaritan's Purse”。 
7. 教會圖書館外走廊陳列了弟兄姊妹捐贈的中英文圖書，從今日起至十月底，歡迎

大家自由瀏覽與拿取。 

8. ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) - 有興趣

的學生，MSL 請聯繫 Alissa ( 646-404-7032) ; ESL 請聯繫 Candice ( 201-682-4574) 

9.關懷與代禱： 

1) 求主勉勵我們與他同工，歡迎並連繫新朋友；感動他們能參與教會聚會，進入教會

群體。 

2) 為匹克球 (Pickleball) 事工 (每周六早上 7:30-10:00) 禱告 ，求主使我們能接觸新朋友，

預備人心接受福音。 

3) 為慕道班禱告，幫助我們更敏銳地察覺新朋友的需要，連繫他們，並預備他們接受

福音。  

4) Rachel Yan (Peter Ho 的太太), 肺部手術順利完成, 求神保守術後康復及癌症不再復

發。 

1. 週五青少年聚會–  這週五 10/31 沒有青少年團契，我們會幫忙/服事
Fall Festival。歡迎參加 11/7 星期五晚上 7:30-9:30 青少年團契。  

2. 週三青少年禱告會 —  歡迎參加 10 月 29 日週三 7:00 –7:40PM 經由
Zoom 舉行的青少年禱告會。 

3. Fall Festival—需要青少年同工—我們需要您在 10 月 31 日星期五晚
上舉辦今年的 Fall Festival 幫忙。 報名參與並幫助我們孩子這項美
妙事工 - 並外展有孩子的新家庭。 

4. 2026 年 M-Fuge 青少年宣教之旅 - 6 月 29 日至 7 月 3 日 -  Regent 

University  - Virginia Beach, VA  - 報名表和責任豁免表位於 A 樓大
廳電梯旁的青少年桌上。 提交報名表和責任豁免表時，需同時交不
可退還的 $125 保證金支票。 這筆保證金將確保你在這次旅行中的
位置。 該營地的總費用為 $454.74 ，其中包括 $125 的不可退還保證
金。 報名參加本次夏令營的截止日期是 1 月 11 日星期日。 我們有
最多可容納 30 名學生參加今年夏天的宣教之旅。  

5. 新的青少年主日學— 我們新的青少年主日學課程已開始。 歡迎參加
每個週日上午 9:30-10:45 青少年主日學，我們一起敬拜、祈禱和查
經。 

 

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。

期待您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 

    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 

    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm                  

    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 

2. 2025-2026 年 Awana 報名現已開放。如果您有 

    任何問題或疑慮，請發送電子郵件至
children@raleighccc.onmicrosoft.com 

   3. 兒童事工請邀請您的朋友來參加我們一年一度的 RCCC                      

Fall Festival ，時間為 10/31 晚上 7:00。有遊戲、音樂、手工藝、

食物，當然還有糖果！ 

日期 國語 粵語 英語 

11/2/2025 Rob 牧師 周偉添牧師  


